

# Mirihi Island Resort

## Vegan Maldivian Cooking Class



Discover the art of Maldivian vegan cuisine in the romantic setting of our Muraka restaurant. Aprons and utensils ready, our chefs will show you how to prepare and cook a vast array of delicious vegan dishes like Banbukeo Riha, Baraboa Satani and Dhonkeyo Kajoo.

**Day:** Daily upon request and availability

**Time:** 13:00 hrs or upon agreement

**Number of persons:** Min. 02 pers.

**Included:** Cooking class – lunch and water

**Venue:** Muraka Restaurant

**Contact:** Please contact Guest Relation for further information and booking.

Please sign up at least one day in advance. Please understand that cancellation later than 19:00 hrs the previous evening will result in a cancellation charge of 100%.

Entdecken Sie die Kunst der Maledivischen, veganen Küche im romantischen Ambiente unseres Muraka Restaurants. Schürzen und Utensilien bereit, zeigen Ihnen unsere Köche, wie Sie eine Vielzahl köstlicher veganer Gerichte wie Banbukeo Riha, Baraboa Satani und Dhonkeyo Kajoo zubereiten.

**Tag:** Täglich auf Anfrage und nach Verfügbarkeit

**Zeit:** 13:00 Uhr oder nach Absprache

**Anzahl Personen:** Min. 02 Pers.

**Inkludiert:** Kochkurs – Mittagessen und Wasser

**Veranstaltungsort:** Muraka Restaurant

**Kontakt:** Kontaktieren Sie bitte unsere Gästebetreuung für weitere Informationen und Reservierung.

Bitte schreiben Sie sich spätestens einen Tag vorher ein. Wir bitten um Verständnis, dass bei Annullierungen nach 19:00 Uhr am Vorabend eine Gebühr von 100% erhoben wird.

### PRICE PER PERSON

From 02 persons

87



Prices per person (USD) are subject to 10% service charge and 16% GST.